
Dagsorden 
 

Dato: tirsdag 20/2-24 
Tid: kl. 17.00-18.30 
Sted: Personalerummet 

Mødedeltagere:  
Carina Brund Dahlgaard, Dorrit Maibom Kærgaard, 
Jacob Vestergaard Druedahl Bruun, Karin Sandal 
Hansen, Kristian Hovmøller Mortensen, Rasmus Ravn 
Kristensen, Sofie Kjær Vester Pedersen, Sabine 
Sandvig Ulriksen (på barsel), Helle Rosenhøj, Lene 
Pedersen, Jette Hvass Brusgård, Elin Hove, 
elevrådsrepræsentanter: Astrid, Josefine og Frederik 

 
 

 

Punkter Formål og indhold Afsat tid 

Nyt fra elevrådet 

Indretning af fællesarealer 
 
Elevrådet har været med til at komme med forslag til 
indretning af skolens fællesområder, så der nu er 
bevægelsesområder, fordybelsesområder og 
hyggeområder. Områderne bliver brugt til blandt andet 
mellemtrinnets indefrikvarter. 
Elevrådet giver udtryk for at det fungerer rigtig godt.  
 

10 min. 

Etablering af ny 

områdebestyrelse 

Drøftelse og beslutning om antal af 
forældrerepræsentanter fra skolen i den nye bestyrelse. 
Drøftelse af valget – hvordan kan vi gøre det? 
 
Bestyrelsen ligger op til at bestyrelsen nulstilles, når den 
nye områdebestyrelse skal etableres.  
Der tilkendegives fra flere af de nuværende 
forældrerepræsentanter, at de gerne vil fortsætte i den 
nye bestyrelseskonstellation, men alle kan stille op til 

valget 😊 
Bestyrelsen overvejer en stand til skolefesten torsdag den 
11. april. 
Punktet genbesøges til næste møde, hvor Michael 
Dahlgaard deltager. 
  

20 min 

Procesplan 

Elin fremlægger procesplanen for den fremtidige struktur 
på skolen. 
Har skolebestyrelsen lyst til at deltage i et arrangement 
sammen med personalet om procesplanen? 
Hvordan informeres forældregruppen? 
 
Skolen skal afvikle udviklingssporet over de næste 3 
skoleår.  
Skolebestyrelsen deltager i fællesmøde med personalet 
evt. til bestyrelsesmødet den 23. april. 

40 min. 



Dagsorden 
 

  

 

Forældregruppen informeres skriftligt, når man er lidt 
længere i processen. 

Regnskab 2023 

Budget 2024 

Skolen går ud af 2023 med et minimalt og godkendt 
underskud. 
Skolebestyrelsen sætter spørgsmålstegn ved økonomien til 
skolens madordning. Skolens controller spørges om 
beregninger ift. prisnedsættelser. 
Med budgettet for 2024 kan skolens serviceniveau 
bibeholdes. 
 

15 min 

Orientering fra Elin 

21 elever indskrevet til kommende 0. klasse pt. 
 
Der er blevet etableret bedre ventilation i 0. klasses 
klasselokale. 
 
Skolens Fjordrangers har søgt penge hjem ved 
Villumfonden, så skolen får klassesæt med vaders til 
projekt ”OPHAV”.  
Der er ligeledes tanker om at søge penge til blandt andet 
et madpakkehus, toilet og grejbank ved Dragstrup vig. 
Eller evt. en trailer til at fragte grej frem og tilbage fra 
skolen. Skolebestyrelsen får en repræsentant med i 
udvalget (Jacob). 
 

10 min 

Evt.  5 min 


